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Boligudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren
Dato: 20. oktober 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 24
På baggrund af sager om fejl i tilstandsrapporter og på baggrund af sagen om 
Annelise Dagø, der kæmper med sit forsikringsselskab om en sag om 
skimmelsvamp, mener ministeren så at huseftersynsordningen fungerer 
tilstrækkeligt? Jf. dette link: http://fpn.dk/bolig/article1842512.ece.

Spørgsmål 25
Hvordan forholder ministeren sig til de fremførte påstande om, at de sagkyndige 
bevidst ignorerer skader for at være på god fod med forsikringsselskaber og 
mæglere?

Spørgsmål 26
Da huseftersynsordningen blev ændret i december 2003 var det med den 
begrundelse, at det tætte bånd mellem mægler og sagkyndig skulle klippes, og 
at sælger fremover selv skulle vælge den sagkyndige. Mener ministeren, at 
dette bliver efterlevet i tilstrækkelig grad i dag, ligesom det var hensigten med 
loven? Og vil denne ændring blive evalueret?

Spørgsmål 27
Mener ministeren, at der er behov for yderligere tiltag, der sikrer de sagkyndiges 
uvildighed og dermed forbrugerens sikkerhed?

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand.
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